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Commissie VWS

Aan de staatssecretaris van Volksgezondheid, Welzijn en 
Sport

Plaats en datum: Den Haag, 25 september 2015
Betreft: Verzoek om een reactie op de berichtgeving "Nog geen overheveling voorzieningen 

bij Wlz-indicatie"
Ons kenmerk: 2015Z17426

Geachte heer Van Rijn,

Namens de vaste commissie voor Volksgezondheid, Welzijn en Sport verzoek ik u de Kamer spoedig uw 
reactie te doen toekomen op de berichtgeving ´Nog geen overheveling voorzieningen bij Wlz-indicatie´ 
(https://vng.nl/onderwerpenindex/maatschappelijke-ondersteuning/wmo-2015/nieuws/nog-geen-
overheveling-voorzieningen-bij-wlz-indicatie). Alsmede wat de overwegingen zijn en de financiële 
consequenties voor gemeenten en hun inwoners die afhankelijk zijn van zorg. Tevens verzoekt de 
commissie u waarom het besluit 8 september jl. werd genomen en de Kamer pas op 23 september jl. 
(341094, nr. 73) is geïnformeerd terwijl er nog een algemeen overleg Decentralisatie Wmo/Wlz tussen 
zat/heeft plaatsgevonden op 9 september jl.

Hoogachtend,

de griffier van de vaste commissie voor Volksgezondheid, Welzijn en Sport,

Drs. A.J.M. Teunissen
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